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Vysoká slavila pátý postup za sedm let existence
„Jsme unaveni úspěchem,“ směje se Miroslav
Píša mladší, předseda klubu a zároveň hráč.
PETR TOMEŠ

Hradec Králové – Fotbalisté
Vysoké nad Labem si už zvyk-
li, že téměř každý rok slaví po-

stup do vyšší
soutěže. Neji-
nak tomu bylo
také letos, kdy
i přes výpadek
v závěrečných
pěti kolech ov-
ládli I. A třídu

a od příští sezony se představí
v krajském přeboru.

„Jsme unaveni úspěchem,“
cituje s úsměvem předseda
klubu MIROSLAV PÍŠA ml. (na
snímku) člena výboru FK Vy-
soká Františka Dejnožku.

Jaké byly oslavy prvního místa
a historického postupu do kraj-
ského přeboru?

Žádné velké oslavy se neko-
naly. Příčinou je pátý postup
za sedm let existence v mis-
trovských soutěžích. Obrov-
ský úspěch, kterého jsme do-
sáhli, bude doceněn až za ně-
kolik let. Dobře to popsal člen
výboru pan Dejnožka: „Jsme
unaveni úspěchem.“ (směje se)
Před sedmi lety jste přihlašovali

tým do nejnižší okresní soutěže
a teď jdete už do nejvyšší kraj-
ské soutěže. Co tomu říkáte?

Jak už jsem zmínil, je to ob-
rovský úspěch. Když se podí-
vám na soupisku, stále tam
ještě najdu šest borců, co ko-
pali „prales“ (nejnižší soutěž).
O soutěž výše se kádr vhodně
doplnil a skoro ve stejném slo-
žení jsme dokráčeli až do kraje.
Kdy jste začal věřit v postup?
Bylo to už třeba po podzimu?

Podzimní část? To byl sen.
Vycházelo nám skoro všech-
no, hlavně časté selhání nej-
větších soupeřů nám dost na-
hrávalo. V živé paměti jsem
však měl loňské jaro, kdy
jsme s téměř stejným týmem
uhráli jen šest bodů. Měl jsem
obavy, že se to bude opakovat.
Jedinou kaňkou na skvělé sezo-
ně je asi série pěti porážek v
závěru. Souhlasíte?

To je ostuda, a myslím si, že
i rarita. Aby postupující tým
do kraje posledních pět kol
prohrál, to se snad ještě ne-
stalo. Několik dní jsem očeká-
val telefon z Guinnessovky,
naštěstí nikdo nezavolal.
Myslíte, že už hráči postrádali
motivaci?

Motivace byla jednou z pří-
čin. Dále to byla zranění či ab-
sence rychlostních typů, na
kterých byla naše hra posta-
vena. Moc mě mrzí vážné zra-
nění Adama Kalaše. Snad se
jeho koleno dá co nejdříve do
kupy. Tento poctivý kluk s

téměř stoprocentní účastí na
trénincích nám všem chybí.
Vyměnil bych jeho uzdravení
za postup do KP.
Jinak jste byli po celou sezonu
na vítězné vlně. Kde ležel klíč k
úspěšným výsledkům?

V dobré partě, která je už

delší dobu pospolu. Až na
drobnosti nemusela kabina
řešit závažnější problém. Ne-
malou zásluhu na úspěchu má
také trenér Petr Samek. Ne-
vím, jak to dělá, ale prostě mu
to funguje. U nás měl dost
omezené možnosti, ovšem i tak
se mu povedlo postoupit. Kdy-
by měl možnost trénovat větší
klub, dokázal by velké věci.
Přestože jste postoupili, hrající
trenér u týmu skončil. Co bylo
důvodem?

Nechci moc mluvit za Pet-
ra, ale co vím, tak těch důvodů
bylo více. Narodila se mu dce-
ra a více se chce věnovat rodi-
ně. Všichni v klubu doufáme,
že nám zůstane nakloněn a v
rámci možností nám pomůže
buď na hřišti nebo v zákulisí.
Už víte, kdo bude jeho nástupcem?

O trenérovi intenzivně jed-
náme, ale jméno si nechám
pro sebe. Prozradím jen, že má
bohaté zkušenosti s krajským
přeborem.
Kdy začnete přípravu na vyšší
soutěž a jak bude probíhat?

Příprava začíná 17. červen-
ce. Trénovat by se mělo tři-
krát týdně.
Jakou roli byste chtěli hrát v
krajském přeboru?

Nechtěli bychom být epi-
zodní záležitostí, ale je nám
všem jasné, že se budeme po-

hybovat na hranici možností.
Velké díky patří obecnímu
úřadu, bez jeho výrazné pod-
pory bychom mohli na kraj-
ský přebor zapomenout.
Zůstane úspěšný tým pohroma-
dě, nebo chystáte nějaké změny
hlavně v podobě posílení?

Bohužel nezůstane. Kopač-
ky na hřebíček pověsila naše
velká opora Jirka Šulc. Touto
cestou mu chci poděkovat za
služby odvedené v našem klu-
bu ve všech 163 odehraných
zápasech. Posílení týmu je
naprosto nezbytné. Přijdou tři
až čtyři noví hráči. Omlou-
vám se, ale jména uvádět ne-
budu. Nic zatím není dotaženo
do konce a stát se může cokoli.
Znáte to, konkurence nespí.
Jak podle vás dopadne fotbalo-
vé MS? Zaujal vás jeho dosa-
vadní průběh?

Skoro každý den dojde k
nějakému výsledkovému pře-
kvapení. Je opravdu na co se
koukat. I papírově velmi slabé
týmy jsou schopny zahrát
skvělý fotbal. Trochu pokul-
hávají rozhodčí, ale to je na
každém MS stejné. Co mě zau-
jalo, je pěna, kterou používají
rozhodčí na označení zdi a po-
stavení balonu. Jak jednodu-
chá věc, přitom je účinná a
vynikající. Finále tipuji Bra-
zílie – Německo.

JEDNU Z OSMI PORÁŽEK v letošním ročníku I. A třídy utrpěli fotba-
listé Vysoké (vlevo) na hřišti Bílé Třemešné (0:3). Foto: Lukáš Hloušek

Jako Cup: Mladí „votroci“ byli druzí
Hradec Králové – O víkendu
uspořádal FC Hradec 7. roč-
ník mezinárodního turnaje
pro devítileté fotbalisty Jako
Cup. Na Háječku se předsta-
vilo 24 týmů z Česka, Sloven-
ska a Polska. „Votroci“ ve vel-
ké konkurenci obstáli a vybo-
jovali krásné druhé místo,
když ve finále nestačili na Slo-
van Bratislava.

Boje začaly v sobotu ráno
zápasy ve skupinách. První
dva týmy postupovaly přímo
do čtvrtfinále, ostatní hrály
utkání o umístění.

Malí „votroci“ zvládli tur-
naj na jedničku. Ve skupině
zaváhalipouzeseŽilinouapak
až ve finále. Hradecký kapitán
Jan Kněžourek se navíc stal
nejlepším hráčem turnaje.

Ondřej Bačo, trenér FC Hradec:
„Poslední turnaj sezony jsme
si v domácím prostředí pa-
rádně užili. Kluci i díky pod-
poře nejlepšího střelce uply-
nulého ročníku FNL Davida
Vaněčka, který byl patronem
celého klání, dokráčeli ke
krásnému druhému místu.
Celý realizační tým děkuje
hráčům za skvělé výkony. Dě-
kujeme také pořadatelům a
všem,kteřínáspodporovalipo
celou dobu turnaje.“

Konečné pořadí: 1. Slovan
Bratislava, 2. FC Hradec, 3. Ži-

lina, 4. Pardubice, 5. Motorlet
Praha, 6. V. Žižkov, 7. Chru-
dim, 8. Plzeň, 9. Admira Pra-
ha, 10. Ml. Boleslav, 11. Pří-
bram, 12. Jablonec, 13. Ko-
houtovice, 14. Náchod, 15. Bo-

hemians1905,16.Táborsko,17.
Trutnov, 18. Ústí n. L., 19. Tep-
lice, 20. Děčín, 21. Ostrow
Wielkopolski (Pol.), 22. FC
Hradec 2006, 23. Calisia Kalisz
I. (Pol.), 24. Calisia Kalisz II.(re)

Soutěže kanonýrů a brankářů znají své vítěze
Hradec Králové – Nedávno
skončily mistrovské fotbalové
soutěže OFS Hradec 2013/14.
OFS průběžně sleduje pořadí
nejlepších střelců, dále hat-
tricky či brankáře s nulou. Pa-
trony soutěží jsou Marek Ku-
lič a Karel Podhajský.

Ocenění brankáře Hrubeše
a kanonýra s nejvyšším po-
čtem hattricků Hanuše je na-
plánováno v rámci domácího
ligového utkání FC Hradec.

Předání trofejí nejlepším
střelcům jednotlivých soutěží
a XI Umbro Hradecký deník se
uskuteční začátkem září v
hradeckém hostinci U Jelena.

OCENĚNÍ
Hradecký Votrok OP – Umbro

Hradecký deník sestava sezony
2013/14: Jiří Appl (Lovčice) –
Jaroslav Soumar (Hlušice),
Jiří Gabriel (Stěžery), Václav
Brett (Myštěves) – Jan Lihan
(Nepolisy), Lukáš Brixi (Pro-
bluz), Tomáš Hanuš (Nepoli-
sy), Martin Stránský (Kosič-
ky) – Jakub Černý (Kosičky),
JakubVaníček(KratonohyB),
Lukáš Pánek (Nepolisy).

Brankář s nejvyšším počtem
vychytaných nul (Masážní, re-
laxační a regenerační studio
Alena Staňková): Radek Hru-
beš (Skřivany) 13.

Hráč s nejvyšším počtem hat-
tricků (Gazza sport hattricky):
Tomáš Hanuš (Nepolisy) 5.

Gól kanonýři – Hradecký Vot-
rok OP: Lukáš Pánek (Nepoli-
sy) 37; euTax III. třída: Pavel
Kuta (Dobřenice) 29; CK Sana
IV. třída A: Martin Bělina (Ce-
rekvice) 22; CK Votrok IV. třída
B: Jan Melichar (Roudnice B)
27; Belsport OP st. žáci: Patrik
Kaliáš (Skřivany) 56; BD Group
OP ml. žáci: Karolína Lošanová
(Červeněves) 68; HLDS OP st.
elévové 7+1: Lukáš Sciskala
(Roudnice) 33; Mekr´s OP st.
elévové 4+1: Radek Šimák (No-
vé Město nad Cidlinou) 124.(ld)

MLÁDEŽNICKÉ TÝMY OBJEKTIVEM

TÝM ROUDNICE (nahoře) se stal vítězem HLDS OP st. přípravek 7+1 2013/14. Na prostředním sním-
ku je celek Dohalic, účastník Belsport OP st. žáků. Fotbalisté Nového Města (dole) vyhráli Mekr´s OP
st. elévů 4+1, jejich kanonýr Radek Šimák (vpravo) dal 124 gólů. Foto: 3x Lubomír Douděra, Libor Pavlíček
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